

與司徒醫生探索聖地 以色列及約旦 13天 預言之旅

6 – 19 April 2023

A Holy Land Trip on *Prophecies*

Careful study has identified over 300 prophecies on the coming of the Messiah in the OT. In **Matt 16:2-3**, Jesus expects the Jews of His days to discern His first coming based on all these predictions. In a similar way, there are many predictions regarding His second coming. Surely, God wants us to study them so that we can discern the signs of the times concerning His return. In fact, in **1Thess 5:20-21**, we are commanded to carefully examine all prophetic utterances.

Since 2016, Dr SETO Wing-hong has led a group to study this particular aspect of the Bible. In 2021, a 3-levels course was organized. Level 1 mainly on the NT and outlining a simple timeline of the end times, had been completed. We're at the end of Level 2 which focused on passages from Revelation and events in the last 3½ years of the Tribulation period and the people involved. In March 2023, we will start studying Level 3 on the OT. More special places for the end-time wars will be touched on. We'll organize an Easter trip to visit those places mentioned during our studies plus many famous sites in the Holy Land as April is the best time to visit Israel.

聖地 預言之旅

舊約聖經有三百多個關於彌賽亞來臨的預言。在**馬太福音16:2-3**，耶穌期望那時的猶太人根據這些預言來辨別祂第一次的來臨。同樣地，有許多關於基督再來的預言，上帝希望我們研究它們，以至能辨別關於祂再來的異象。事實上，**帖前5:20-21**指示我們要仔細查考這所有的預言。

從2016年起，司徒永康醫生帶領一群基督徒研究這些聖經。2021年開始了一個三階段課程。初階概述新約的有關經文及末期時間表，中階主要查考啟示錄，特別是大災難最後三年半的事件和相關人物。進入2023年3月高階課程，有更多關舊約經文提及末世戰爭地方，所以我們將會利用復活節假期，親身踏足經文提到的地方，也會遊覽聖地的許多著名景點，而四月以色列的天氣是最適合旅遊了。

乘搭國泰直航來回

6/4 凌晨 1:15am 離港，19/4 早上 5:40am 到港

團費每位 **HK\$36,000** (商務機位另加收費)

酒店二人一房 (單人房另加收費 **HK\$8,000**)

團費已包括機票、12 晚酒店、膳食、所有小費稅項

請掃描或點擊右邊二維碼報名

報名後需提交護照副本及訂金 **HK\$5,000** 作實



Jordan Bozrah Tour Guide:

Mr. Miqdad ALKRIMEEN (Jordan)

A working mechanical engineer in Bozrah, he is also the son of a renowned local official in Bozrah. He grew up as a local resident and is well acquainted with the places in Bozrah, with very good English.



行程 Itinerary

(revised on 21-2-2023)

Day 0 [5/4 Wed]

晚上 10 時 15 分於香港赤鱗角機場 T1 國泰航空段集合。

Gather at HK Chap Lap Kok Airport Terminal 1 Cathy Pacific Section at 10:15pm

Day 1 [6/4 Thur]

1:15am 乘坐國泰 CX675 班機直航以色列，7:45am 到達特拉維夫古里安國際機場。北上凱撒利亞；迦密山，觀看以利亞大戰 450 位巴力先知的平坦山崗穆赫拉卡(王上 18:19-40)，遙望末日戰場哈米吉多頓(啟 16:16)及地中海(王上 18:43-45)；到拿撒勒集古村午餐及參觀；天使報喜堂，再去聖若瑟堂地下的木匠店，和老會堂；入住拿撒勒酒店。

Depart HK 1:15am direct flight CX675, arrive Israel Tel Aviv Ben Gurion International Airport at 7:45am. Go north to Caesarea; Mt Carmel to view Mukhraka (where Elijah faced 450 prophets of Baal **1King 18:19-40**), Armageddon (the End Time battlefield **Rev16:16**) and the Mediterranean Sea (**1King 18:43-45**); Nazareth Village and ancient lunch there, Annunciation Basilica, carpenter shop remain next to St Joseph Church, Old Synagogue and then stay in Nazareth hotel.

Day 2 [7/4 Fri]

參觀紀念耶穌餵飽五千人的五餅二魚堂；到塔加；再往耶穌吩咐彼得餵養祂的羊的彼得受職堂；八福堂。參觀三個耶穌咒詛不悔改的城市中的哥拉汛及迦百農；午餐後，往該撒利亞腓立比；參觀耶羅波安用來崇拜金牛犢的但遺址；往哥蘭高地，然後回到拿撒勒酒店。

Visit Multiplication Church where Jesus fed the crowds; Tabgha Mensa Christi (Peter's Primacy Church); Mt Beatitude, 2 of the 3 cities cursed by Jesus: Chorazin and Capernaum; Lunch, Caesarea Philippi, Tel Dan used by Jeroboam for worship of a golden calf, Golan Height and then back to Nazareth hotel.

Day 3 [8/4 Sat]

登耶穌頒布大使命的亞伯山，參觀加爾·亞隆博物館，午餐後，觀看耶穌時代的漁船；乘坐仿古木船在加利利海敬拜分享聖餐；之後登他泊山頂，再另一角度遙望哈米吉多頓，回拿撒勒酒店。

Visit Mt Arbel where Jesus gave the Great Commission; Yigal Allon Museum to see the ancient fishing boat, lunch, then Galilee boat ride (breaking of bread), Mt Tabor to view Armageddon again and then stay in Nazareth hotel.

Day 4 [9/4 Sun]

參觀約旦尼特（約旦河洗禮地點）；到伯善(書 17:11) · 在途中再度遙望哈密吉多頓。午膳後，經侯賽因酋長關口過境到約旦 · 參觀早期基督徒為逃離耶路撒冷而定居的佩拉遺址；到死海東北岸入住酒店 · 享受在死海中漂浮之樂。

Yardenit (Jordan River baptism site), Beit She'an (Joshua 17:11) to view Armageddon again. Lunch, enter Jordan via the Sheikh Hussein Crossing to Tabqet Fahel in Pella where early Christian escaped from Jerusalem; then to hotel on Dead Sea north eastern shore to enjoy floating on salt water.

Day 5 [10/4 Mon]

往摩西遙望應許地的尼波山 (申 32:49, 34:1) · 參觀為紀念摩西而建的銅蛇雕塑；往米底巴的聖佐治教堂欣賞 6 世紀的耶路撒冷地圖馬賽克。午膳後 · 前往亞嫩河 · 144,000 名彌賽亞猶太信徒躲避敵基督的藏身之地。住宿波斯拉酒店。

Visit Mt Nebo from which Moses viewed the Promised Land (Deut32:49, 34:1) and the Brazen Serpent Monument; Madaba St George's Church to view the 6th Century mosaic map. Lunch, then to Mujib Dam along Arnon River, the hiding place of 144,000 Messianic Jews from Anti-Christ. Stay in Bozrah hotel.

Day 6 [11/4 Tue]

到考古遺跡納巴泰帝國首都佩特拉古城遊覽；午膳後 · 到波斯拉 -- 耶穌基督再來的第一站。住宿波斯拉酒店。

Visit the fabulous Petra, lunch, then visit Bozrah where Jesus will first land in His return. Stay in Bozrah hotel.

Day 7 [12/4 Wed]

到波斯拉及西拉遊覽；午膳後 · 到月谷乘坐開蓬吉普車漫遊沙漠 · 到約旦最南端城市亞喀巴 · 過境以色列最南端城市伊拉特住宿酒店。

Visit Bozrah and Sella, lunch, then to Wadi Rum for jeep ride in the desert, to Jordan south city Aqaba, cross border to Israel south city Eilat, stay in Eilat hotel.

Day 8 [13/4 Thur]

到亭拿參觀 1:1 會幕 · 進入以色列人度過 40 年的曠野並所羅門柱。午膳後 · 到別士巴 · 希伯倫 · 入住耶路撒冷酒店。

To Timna 1:1 Tabernacle, Solomon's Pillars in the wilderness where the Israelites spent 40 years. Lunch, then to Be'er Sheva, Hebron and then stay in Jerusalem hotel.

Day 9 [14/4 Fri]

參觀大屠殺歷史紀念館 · 經過以馬忤斯(路 24:13) 到 Yad Hashmona 猶太信徒村。返回耶路撒冷午膳 · 參觀以色列博物館的死海古卷；伯利恒 · 牧人野地 · 馬槽廣場 · 主誕堂 · 聖加大利教堂及耶柔米地下室。入住耶路撒冷酒店。

Visit Yad Vashem (Holocaust Remembrance Centre), Yad Hashmona via Emmaus (Luke 24:13). Lunch in Jerusalem, visit Israel Museum to see the Dead Sea Scroll, then Bethlehem, Shepherd field, Manger Square, Nativity Church, St Catherine Church, Jerome Cells, stay in Jerusalem.

Day10 [15/4 Sat]

參觀哭牆側的羅便臣拱門·南城牆之挖掘和大衛城·聖殿山一段原始和修復台階(詩 120-124)·午膳後參觀在斯科普斯山的希伯來大學·往橄欖山·參觀基督升天堂·主禱文堂·主哭耶京堂·沿棕樹主日路步行至客西馬尼園及萬國教堂·後到花園塚·晚上在耶路撒冷市中心和本耶胡達街購物·回到耶路撒冷酒店·

Visit Robinson Arch beside Western Wall, Southeast excavations, Davidson Centre, Southern Steps of Ascent (Psm 120-134), lunch, Hebrew University in Mt Scopus (Nob), Mt Olives, Church of Ascension, Pater Noster Church, Dominus Fleuit, Palm Sunday Rd to Gethsemane, Church of All Nations, Garden Tomb. Evening shopping in downtown and Ben Yehuda St, stay in Jerusalem.

Day 11 [16/4 Sun]

參觀聖殿山·舊城內的金門(耶路撒冷目前最古老的城門·彌賽亞來臨時將由此進入·也稱為東門);參觀哭牆·哭牆隧道;畢士大池·聖安妮教堂·午膳後·經司提反堂·行苦路·在錫安姊妹修院前停留·踏在耶穌時代的石板路上·一直到聖墓堂·亞美尼亞人區·大衛塚·馬可主餐樓房及紀念彼得雞叫兩遍以先三次不認主的雞鳴堂·回到耶路撒冷酒店·

Visit Western Wall & Tunnel, Temple Mt, inner side of the Golden Gate (the oldest city gate in Jerusalem where the Messiah will enter this gate in His return, also named as East Gate), Bethesda Pool, St Anne Church;, Via Dolorosa from St Stephen's Church, stop at the "pavement" in the Sisters of Zion Convent, end in Holy Sepulchre, the Armenian Quarter, David's Tomb, Upper Room, Gallicantus (cock's crow). Stay in Jerusalem.

Day 12 [17/4 Mon]

參觀大衛城·探索由基訓泉到西羅亞池長 533 米的希西家水道 (2King 20:20 ; 2Chron 32:2-4 ; 30 ; Isa 22:11)·寬牆·聖殿學院·午餐·進入巴勒斯坦人區參觀伯特利·馬大馬利亞和拉撒路的家·並參觀他的墓穴·在耶路撒冷自由購物·回到耶路撒冷酒店·

Visit City of David, explore the 533m long Hezekiah's Tunnel (2King 20:20; 2Chron 32:2-4; 30; Isa 22:11), from Gihon Spring to the Siloam Pool. Broad Wall, Temple Institute, lunch, enter Palestinian District to Bethany home of Mary, Martha and Lazarus, and visit his tomb. Free shopping in Jerusalem. Stay in Jerusalem.

Day 13 [18/4 Tue]

在耶路撒冷酒店退房後·11:30am 到達以色列特拉維夫古里安國際機場,乘坐 2:35pm 國泰 CX676 班機直航香港·翌日 19/4 早上 5:40am 到達香港·Check out hotel in Jerusalem, arrive Tel Aviv Int'l Airport at 11:30am. Take 2:35pm Cathy Pacific CX676 direct flight and land HK at 5:40am the next day on 19/4.